



### 目標放大,贏面更大 三人捧走 RM10,939,182!

Aim BIG, Win BIG!



Marian Carried Carried



THER ! select places."

開多多、異多多1 多多模型加熱的 2011 年6月9日推出以来、首次被撃中模型計模、三 名中美書共変走了機道 8810,939,882 的機能。(2011 年7月 %日、屋尾六、第 1858/11 開本等)

於仲間宗制門的,其意識力響不在1.原治管験指例的運輸佔項政務等有下多多種量后一 但於行政区別原。如中國宗教 4.就因形成政策提供一部中校建築社會,提供基份保持模式 機能,2007.04.999

只需名中美的是阿维尼日金州的在人,以及黑大平一名资本人士,某人当校归将师的中提 用字键描绘台"403"和"209"。

由中国一种费力基础公司就具要示。适量也 20 多于李克多多相等基件要多重企的一支。他 等限制度人参加机器使。中域内有人到了其间或金米真比或其不同的兄弟或并和他参考性。 的核素性不同性的的意味人士说。通知的久少的问题的心管自己或用。

但可能促进了一位幸福化、薛快米区比赛实验: 多多树料、蛇之仙/

father good busk owner your way, returns will be boundfull Sports Tistu's Fibi10309,182 45 Jackpot 1 was not for the first time on 9 June 2011. Draw No. 3656/11, Saturday, 16 July 2011;

A transport officer from Selenger pioned a pre-printed System Play 4 ticket deplayed at the Sports Table sales counter. By the strake of Look, the ticket gave him 2 pars of winning numbers and thus 2 shares of the jockyck, winning him MMS-MS-USY:

Atongside this worker were a tuerresomen from Searger and a retiree from Massica who bet on the same set of winning 4D numbers "6130 & 2218."

The transport officer who wan two shares of the jackpot said that the was the biggled win from Sports I are in 20-add years. He plans to take his family to have Zastand for a grand vacation. Meanwhile, the businessman would use the memy to help his needy alkings and consist some to charily. The ethnic, on the other hand said his would now the wanderful golden years!

Good luck will be knocking on your door neel. You sould be the neel tilg Winner! Sports Toro Go for it.





## 运之星赢取RM10,939,182

两位来自雪兰莪州的运输员及商人和一位来自马六甲的退休人士皆投注相同的万字号 码组合 '6133 & 2218', 于2011年7月16日(星期六),第3555/11开彩期中投中多多万字积宝 首奖而分享这份积宝奖金。

这位运输员表示能赢取这份奖金是神的眷顾,因为这张系统4玩法中奖彩票是一张摆放 在多多销售站柜台前的预先打印彩票:他如常地应多多销售员招他买而买下,而让他 赢取了两份积宝奖金。另外两名大赢家也以系统玩法赢得额外的奖金。

# \*\*\*\*\*\*

No	Prize amount 奖金额	Place won 嬴奖地区
1	RM5,469,591.00	Kuala Lumpur
2	RM2,734,795.50	Malacca
3	RM2,734,795.50	Kuala Lumpur

### E \$40 委会保险付足 \*\* (6133) =m (2218) EM (3501)

6999 9584 2645 0124 0077 2179 3742 1521 9340 0423 7372 6810 6923 8306 4300 5510 3516 1574

JACKPOT

6133 3501 3501 6133 2218 3501 3501 2218

EID IACKPOT

A transport officer and businessman from Selangor as well as a retiree from Malacca shared the similar pair of winning numbers '6133 & 2218' and jointly won the Jackpot 1 when the numbers were drawn on Saturday, 16th July 2011 (Draw No: 3555/11).

It was a stroke of luck for the transport officer as his System Play 4 winning ticket was actually one of the preprinted tickets displayed at the Toto sales counter which he was asked to pick up by one of the counter sales assistant on duty that day. He loves picking up preprinted tickets; this time winning him 2 shares of the jackpot. The other 2 winners also bought System Play to win additional prizes.

Ref No: wmp/26/2011





\* Due to space constraint, NOT all winning tickets are included in this poster.

\*因为空间有限、其他的赢奖彩票未能刊登在此海报内。



